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Írásbeli kérdés

Dr. Katona Bél a
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Az új lakástámogatási rendszerró7” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Dr . Oszkó Péter pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A lakástámogatási rendszer lefaragása évek óta folyamatban van . A válságkezelés ürügyén
azonban a kormány — kizárólag fiskális szempontokat figyelembe véve, nem tör ődve
komplex, makrogazdasági folyamatokkal — 2009. július 1-el megszüntette a korább i
lakástámogatási rendszert .
Három hónapos késéssel új kamattámogatási rendszert vezetett be a kabinet . Ezzel
kapcsolatban kérdéseim a következőek:

- Hányan igényelték eddig az új, 2009 októberét ő l életbe lépő kamattámogatási formát?
Mekkora értékben vettek fel így lakáshitelt ?
Mi a kormány prognózisa a régi lakástámogatási rendszer megszüntetésének és az ú j
lakástámogatási rendszer bevezetésének hatásait illet ően? Mennyiben veti ez vissza a
lakásépítések, kiadott építési- és használatbavételi engedélyek számát ?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . november 4 .

Tisztelettel :

Mádi László
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